

## **Sports Toto High School Basketball Tournament 2023**

STM Lottery continued to be the title sponsor of the Sports Toto High School Basketball Tournament 2023 with a cash contribution of RM15,000. Mr. Giam Say Khoon, Deputy General Manager (Communications & Sustainability) of STM Lottery handed over the contribution to the organizing chairman Mr. Tong Nam Heang at a ceremony held on 25 March 2023. The tournament, catering for three age categories - Under-15 (Boys), Under-17 (Boys) and Under-17 (Girls), saw more than 36 teams taking part in the eight-week-long tournament.

The prize presentation ceremony was held after the finals played at the Court 9, USJ 14 on 21 May 2023. Mr. Tong said basketball is a popular sport among youngsters in Selangor particularly in Subang Jaya, Puchong and Petaling Jaya. The response for the championships was overwhelming and he believed that the objective to encourage youngsters in Klang Valley to engage in healthy activities could be achieved through basketball tournaments.

## **2023 年多多博彩中学校际篮球比赛**

多多博彩今年再接再厉，成为 2023 年中学校际篮球比赛的冠名赞助商，并为此赛事赞助了 1 万 5000 令吉，以示支持。多多博彩公关与永续发展部副总经理严世坤先生是在 2023 年 3 月 25 日举行的 1 场仪式中，将赞助金移交给大会主席唐喃强先生。这项长达 8 周的赛事分为 3 个参赛组别，即 15 岁以下男子组、17 岁以下男子组和 17 岁以下女子组，并吸引了逾 36 支篮球队队伍报名参赛。

在梳邦再也 USJ14 区 9 号球场举行的决赛环节于 2023 年 5 月 21 日结束后，1 场颁奖典礼也随之举行。唐先生表示，篮球是雪州青少年所热爱的一项运动，特别是那些来自梳邦再也、蒲种和八打灵再也的青少年。这项锦标赛也获得了热烈回响。他相信通过举办更多的篮球比赛，必能达到号召更多来自巴生谷一带的青少年参与健康活动的目标。